

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2022-03-08
Plats:	Orrliden
Närvarande	Pär Eriksson Michael Petersson Maria Larsson Satu Verlinna Ulrika Kårefjärd Roger Gill Sonja Andersson Ulf Pettersson Joakim Wallgren Nina Lindström

Ej närvarande:

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2022-02-01, till handlingarna.

3. Orrliden – korta avstämningar

- a. *Orrlidengruppen – aktuella frågor*
Gruppen har haft ett första möte där det var högt i tak och en lista uppfördes på vad som behöver göras på Orrliden. Listans punkter är prioriterade och högst upp, just nu, står montering av högtalare.
Förråden behöver utökas då nya lag tillkommit och kostnaden för gallerburar landar på ca 16000kr. Styrelsen **godkänner** inköpet.
Grupperingen träffas en gång i månaden.
- b. *Framtid Orrliden – enkät till Skogstorpsbor*
Texten är klar och formuläret ska iordningställas innan utskick, som sker inom kort.

4. Summering av läget i fotbollsverksamheten

- a. *Tränarträffen, summering och intryck*
I stort sett samtliga lag var representerade på träffen och det fanns ett bra engagemang under mötet.
- b. *Avtal med dam, herr och F17*
Uffe kontaktar F17 för signering av avtalen. Herrarnas avtal är signerade och klara. Damernas avtal, i sin helhet, är klart men arvoderingsfördelningen ses över i tränarstaben innan signering sker.

- c. *Fotbollskommittén 2022 – hur stärker vi den*
Uffe har flaggat för att han vill kliva av kommittén och vi diskuterade om kommittén behöver utökas.
- d. *Arrangemang av Cup 2022*
Claes och Patrik har klivit av gruppen som ska arrangera cupen men i övrigt är den intakt och planeringen för Skogstorpsbollen 13 augusti är i full gång.

5. Ekonomi – lägesrapport

- a. *Bokslut 2021*
Vi får ett minusresultat på ca 140 000kr men det är ett medvetet beslut inom budget då vi valt att investera mer i föreningen. Vi har ett eget kapital på ca 1.5Mkr.
- b. *Avtal vaktmästartjänst 2022*
Roger har dialog med Tomas rörande tjänsten och avtalet är snart klart för signering.

6. Inför årsmötet

- a. *Verksamhetsberättelse 2021*
Vi gick igenom och godkände berättelsen.
- b. *Bokslut 2021*
Bokslutet gick igenom under ekonomipunkten.
- c. *Verksamhetsplan 2022*
Vi gick igenom och godkände planen efter vissa småjusteringar.
- d. *Budget 2022*
Just nu landar årets budget på ett plusresultat på 6000kr men vissa poster kvarstår att hantera.
- e. *Valberedningens förslag*
Sonja och Roger avgår och vi får in två nya styrelsemedlemmar. I övrigt ser alla poster intakta ut.
- f. *Mötesordförande och tack*
Nina frågar Jörgen Hedberg om han kan vara mötesordförande även detta år.

7. Strategiska frågor

- a. *Diplomerad Förening – kontakt SÖFF*
Ulrika var och träffade Kalle Siljebråth i veckan och har fått information om att en träff kommer att hållas, likt den i Sundbyholm, den 20-21/5 i Enköping.
Vi ska ha som kultur att alla i föreningen ska gå Spela Lek & Lär-utbildningen.
- b. *Årshjul och översiktlig planering*
Vi ska anmäla att vi ska arrangera fotbollsskola inom kort och planering av matcher samt domartillsättning ligger närmast i kalendern.
Vi **beslutar** att Maria, Ulrika och Nina kallar till ett kontaktföräldramöte inom kort.

8. Rapporter och inbjudningar

- a. *Kansliet aktuella frågor*
Det har inkommit ett förslag från en trafikskola i stan som vill ha ett samarbete

med oss. Om vi hjälper till med marknadsföring så sponsrar hon tillbaka genom att ge rabatt på lektioner för de som anmäler sig i föreningens namn plus att vi som förening också får ett bidrag.

På torsdag byts alla cylindrar på Orrliden och alla behöver kvittera ut nya nycklar.

29/3 har EIS årsmöte och Maria deltar digitalt.

Vi **beslutar** att föreningen kommer att gå ifrån sitt fasta telefonnummer och enbart nyttja mobilnumret.

- b. *SöFF Årsmöte 2 mars, Nyköping*
Micke och Uffe representerade föreningen.
- c. *EIS ordförandemöte*
Vi hade ingen representant på mötet.
- d. *Uppfångade frågor i föreningen*
Vi diskuterade behovet av en domaransvarig.

9. Styrelsemöten våren 2022

- a. *Tisdagar 18.00-20.15*
5 april, 3 maj och 14 juni

10. Övriga frågor

P12 önskar genomgång av Locker Room Talk eller Asslani-kontraktet för att ta det vidare i laget.

Vi försöker få till en öppning av kiosken nu i helgen då det ligger många matcher.

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Styrelsen godkänner inköp av gallerburar till förråden
- Uffe hanterar signering av F17-avtalet och Satu dam-avtalet
- Roger ser till att avtalet med vaktmästaren blir klart innan han kliver av sitt uppdrag
- En ny träff för oss föreningar som är igång med Diplomerad Förening ska hållas i Enköping 20-21/5
- Vi beslutade att Maria, Ulrika och Nina håller ett kontaktföräldramöte inom kort
- Vi tittar vidare på förslaget från trafikskolan
- Vi beslutade att föreningen kommer att säga upp sitt fasta telefonnummer

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson